
De Ronde Tafel bijeenkomsten 
 
De Ronde Tafel  
De Ronde Tafel is onderdeel van het “H2-programma” van de Fotobond. Doel is het verbinden en 
versterken van fotoclubs en individuele leden in een (sub)regio. Op basis van de behoeften van 
clubs en leden kunnen samen activiteiten opgezet worden voor nieuwe (beginnende) fotografen  
en/of juist voor meer ervaren fotografen. Ook kunnen clubs elkaar inspireren hoe je de club actief 
krijgt of houdt.   
De Afdelingen krijgen budget (1000 euro in 2024 en in 2025) om deze Ronde Tafels te organiseren. 
Met dit budget is het ook de taak van de Afdelingen om dit uit te voeren. De opzet en invulling kan 
aangepast worden aan de situatie in de Afdeling. Verderop lees je hier meer over.  

Hoe nu verder 
Op 23 maart tijdens de bijeenkomst bondsbestuur hebben we met elkaar om tafel gezeten in een 
brainstorm over De Ronde Tafel en Leden voor Leden. Daarna hebben jullie de reacties op de 
brainstorm ontvangen. Hoe nu verder? 

Misschien hebben jullie in het najaar al een Ronde Tafel bijeenkomst gepland. Als dat niet het 
geval is, vragen we jullie om dat te gaan plannen, zodat het programma in 2024 gaat lopen. De 
Ronde Tafel bijeenkomsten lopen ook in 2025 nog door. Omdat niet iedereen het wiel zelf hoeft uit 
te vinden hebben we een aantal tips op een rij gezet. Daarnaast organiseren we binnenkort een of 
twee (afhankelijk van aantal deelnemers en vakantiespreiding) zoomsessies met de 
afdelingsbesturen om met elkaar ideeën uit te wisselen. Zie de link naar de datumprikker.  

Opzet? 
De Ronde Tafel Kleinschalige clusterbijeenkomsten waarbij een aantal verenigingen uit de regio 
elkaar kunnen treffen. Dit zien we als een Ronde Tafel gesprek, waar in een open dialoog 
ondersteunende adviezen worden gedeeld. Nieuwe leden en nieuwe fotoclubs vinden aan deze 
Ronde Tafel een luisterend oor en een warm welkom.  

Aantallen 
Sommige afdelingen zijn heel groot en andere kleiner. We kunnen ons voorstellen dat de eerste 
bijeenkomst voor de héle afdeling wordt georganiseerd of bij grote verspreide afdelingen in twee 
groepen. Op die eerste bijeenkomsten kun je inventariseren hoeveel clubs belangstelling hebben 
voor deze Ronde Tafelgesprekken en met hoeveel clubs die in jullie afdeling zijn je kunt gaan 
werken. 

Onderwerpen 
Binnenkort komt het Handboek voor Fotoclubs uit, dat Tom Meerman in opdracht van de 
Fotobond heeft geschreven. Het is voor veel clubs een interessant boek. Dit zou een mooi 
onderwerp zijn om tijdens de eerste bijeenkomst te bespreken.  

Het Jureersysteem voor clubs wordt al door een aantal clubs gebruikt, maar nog niet iedereen is 
hier mee bekend. Een uitleg hiervan leent zich ook prima voor de eerste bijeenkomst. 

Komend seizoen start ook het Leden voor Leden programma. Tijdens een van de eerste 
bijeenkomsten van de Ronde Tafel kun je met elkaar brainstormen hoe je dit programma in je 



afdeling kunt opzetten en op welke manier je gaat inventariseren welke kennis en kunde er binnen 
de afdeling aanwezig is.  

Betaalbare Huisvesting wordt een steeds grotere uitdaging voor clubs, een overleg hoe je dit met 
elkaar kunt oppakken en hoe anderen dit hebben gedaan is ook een nuttig onderwerp voor de 
Ronde Tafel. 

Andere onderwerpen die we vaak voorbij horen komen bij clubs of jaarvergaderingen die je ook 
met elkaar tijdens de Ronde Tafel kunt bespreken zijn: 

• Nieuwe leden 
• AI in de fotografie 
• Bemensing 
• Persoonlijke leden 
• Hoe ga je om met persoonlijke leden 
• Gezamenlijke expositie 
• Lezingen voor meerdere clubs 

Hoe organiseren? 
Belangrijk is dat clubs elkaar ontmoeten en ideeën kunnen uitwisselen. Er zijn verschillende 
manieren om dat te realiseren. Dat kan via digitale bijeenkomsten of via een live ontmoeting. 
Tijdens de brainstorm werd meerdere keren een besturendag genoemd. Dit zou een mooie vorm 
kunnen zijn. Bij grotere hoeveelheden deelnemers is verspreiding over meerdere avonden 
natuurlijk ook een mogelijkheid. 

Wie nodig je uit? 
Ons advies is om per bijeenkomst steeds twee leden van een club uit te nodigen. Welke leden is 
afhankelijk van het onderwerp van de bijeenkomsten. Dit hoeven dus niet steeds dezelfde te zijn 
en het hoeven geen bestuursleden te zijn. Een aantal onderwerpen is ook interessant voor 
persoonlijke leden, andere minder. Nodig ze in elk geval uit zodat ze zelf kunnen beslissen of dit 
voor hen interessant is.  

Hoe maak je het aantrekkelijk? 
Nodig een spreker uit of biedt een workshop aan om meer mensen te trekken. De Bondsmentoren 
zijn voor meer inzetbaar dan alleen een mentoraat en kunnen ook onderwerpen als foto’s 
bespreken, jureren, Handboek voor Clubs bespreken. 

Stuur ons voor 15 september het (concept)programma van de Afdeling 
Wij ontvangen graag voor 15 september de opzet van het programma van de Afdeling voor de 
Ronde Tafel bijeenkomsten in 2024 en een doorkijk naar 2025. Stuur deze naar vo@fotobond.nl  

Als er Ronde Tafel bijeenkomsten plaatsvinden, vragen wij jullie om de resultaten van de 
bijeenkomsten te delen met de taakgroep Verenigingsondersteuning zodat wij ze kunnen delen in 
de ‘toolkit’ op de website. Ook horen we graag hoeveel deelnemers er bij de bijeenkomst aanwezig 
waren. Stuur dit ook naar (vo@fotobond.nl). 
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Maak gebruik van de online-sessie met de Afdelingsbesturen 
Samen is makkelijker dan alleen. Daarom organiseren wij een of twee online sessies met de 
Afdelingsbesturen. Er zijn al ervaringen van de eerste Ronde Tafel bijeenkomsten. Andere 
Afdelingen zijn bezig met het maken van plannen. Of misschien heb je nog vragen.   
 
Meld je aan voor de online ideeën sessie. 
Link naar de datumplanner: 
https://datumprikker.nl/p6xfgumheymtwgb6 
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